
Mokro srečanje upokojencev na Rogli
Letošnji vseslovenski zlet upokojencev na

Rogli je bil 6. julija. Kulturni program, ki se
je začel ob 11. uri je vodil Jože Logar,
v njem pa so se zvrstili godba na pihala iz
Slovenskih Konjic, govori predstavnika sin-
dikata in predsednika ZDU Slovenije Stan-
ka Hvaleta, pesmi mešanih pevskih zbo-
rov... Slavnostni govornik je bil predsednik
Predsedstva republike Slovenije Milan
Kučan.

Ves program se je letos odvijal v dvorani,
saj je zunaj deževalo. Hotelski prostori so
bili polni ljudi, ki so hodili sem ter tja,
kupovali - tudi hrano, jedli in pili. Le malo-
kateremu je bilo naklonjeno priti do sedeža,
da bi jo jedel sede. In čeprav je bilo letos
manj ljudi, je bila gneča izjemna. In če pri-
merjamo še podatke o udeležbi upokojencev
na Rogli lani in letos, moramo priznati, da
le-ti ne držijo.

V lanski 7-8 številki Vzajemnosti je bilo
zapisano, da je bila lanska udeležba 6000 (to
je 120 avtobusov po 50 ljudi), za letos pa je
Dnevnik zapisal (7. julij), da je bilo 7000
udeležencev (to je 140 avtobusov po 50 lju-
di). Resnica pa je samo ena in sicer, da je
bila letos udeležba vsaj za četrtino manjša
kot lani. Če za nič drugega pa zato, ker
vožnja ni bila brezplačna.

Po končanem programu - ob 13. uri je še
vedno močno deževalo - so pričeli avtobusi
množično odvažati izletnike po najbližji poti
proti domu. Odpadel je tudi vsak načrtovan
izlet, saj po gozdnih in mokrih tleh ni prijet-
no hoditi.

In ker je bila cesta dobesedno zatlačena
z avtobusi na obe strani, tisti, ki so parkirali
v boksih niso mogli izpeljati.

Letošnji vseslovenski zlet upokojencev na
Rogli je bil pomaknjenza 15 dni bolj vpolet-
je. Vendar je bilo vreme kljub temu bistveno
slabše od lanskega. Že popoldne in ves na-
slednji dan pa je sijalo prav poletno sonce.
Zato lahko rečem, če se izrazim malce iro-
nično, da upokojencev še bog ne mara več.
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